
 
 

 

PUBLIC 

 

Announcement 
Title *  

The Saudi Awwal Bank Announces The Starting  Date of The Electronic 
Voting on The Agenda of The Ordinary General Assembly Meeting 
(First Meeting) 

ي على بنود   الأول يعلن البنك السعودي  
ون  إجتماع الجمعية  عن تاري    خ بدء التصويت الإلكتر

 (  الاجتماع الأول)العادية  العامة

 عنوان الإعلان * 

Announcement 
Detail *  

Referring to the Saudi Awwal Bank announcement on the Saudi Stock 
Exchange website (Tadawul) on Sunday 25  Jumada  I 1447H 
corresponding to 16 November 2025, regarding the invitation to 
participate and vote in the Ordinary General Assembly Meeting 

(OGM) scheduled to be held at 06:30 PM on Monday 17 Jumada II 

1447H corresponding to 08 December 2025 by means of modern 
technology.  
 
 
 
The bank is pleased to remind its shareholders, to vote via Tadwulaty 
on the agenda of the OGM starting from 01:00 AM on Thursday, 13 

Jumada II 1447H corresponding to 04 December 2025 and until the 

end of the meeting on 17 Jumada II 1447H corresponding to 08 
December 2025.  
 
 
Please note that registration in Tadwulaty services and voting is 
provided free of charge for all shareholders through the following 
link: www.tadawulaty.com.sa  
 
 
For inquiries, please contact the Governance and Corporate Affairs 
Department during official working hours on telephone number: 
+966114408440 or by email: reg.hor@sab.com   
 
 
 
Attached: E-voting Service User Manual. 

البنك السعودي الأول  إشارة إلى   الأحد يوم    تداول السعودية )تداول(عل    ى موقع   إعلان 

الأولى  25بتاري    خ   الموافق  1447  جمادى  الدعوة 2025  نوفمت    16هـ  بخصوص  م 

ي 
ي  اجتماع الجمعية العامةللمشاركة والتصويت ف 

ي   العادية التر
ستعقد بمشيئة الله تعالى ف 

الساعة   يوم    30: 6تمام  الأخرة    17  الأثني   مساء  الموافق  1447جمادى  ديسمت    8هـ 

 .وسائل التقنية الحديثة عن طريق، م2025

 

 

التصويت  يود    ،وعليه  بأن  الكرام  مساهميه  تذكت   ي  البنك 
ون  إجتماع الإلكتر بنود  على 

 من الساعة    العادية  العامة  الجمعية
ً
 من    1:00سوف يبدأ اعتبارا

ً
 13يوم الخميس  صباحا

وقت انعقاد الجمعية  وينتهي بنهاية ،م2025ديسمت   4هـ الموافق 1447جمادى الأخرة 

 . م 2025ديسمت   8هـ الموافق 1447جمادى الأخرة  17الأثني     يوم

 

المساهمي      لجميع   
ً
ومجانا  

ً
متاحا ي 

تداولانر خدمات  ي 
ف  والتصويت  التسجيل  وسيكون 

 :  www.tadawulaty.com.saباستخدام الرابط التالىي

 

ي حال وجود أي استفسار نأمل التواصل مع  
كة  قسموف  بالبنك خلال   حوكمة وشؤون الشر

يد الإأ966114408440+   : سمي على الهاتف الر العمل    أوقات ي و عن طريق الت 
ون   : لكتر

reg.hor@sab.com   

 

ي دليل المساهمي    :مرفق
ون   .الإرشادي للتصويت الإلكتر

  تفاصيل الإعلان * 

http://www.tadawulaty.com.sa/
mailto:reg.hor@sab.com
http://www.tadawulaty.com.sa/
mailto:reg.hor@sab.com
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يهــدف هــذا الدليــل الإرشــادي إلــى توضيــح آليــة التصويــت الإلكترونــي عبــر نظــام تــداولاتي، 
والذي يســتخدم عدداً من الأنظمة الإلكترونية لتســهيل تقديم خدمات شــركة مركز إيداع 
الماليــة  الســوق  ضمــن  المســاهمة  الشــركات  فــي  لمســاهمين  (إيــداع)  الماليــة  الأوراق 
الســعودية. ويهــدف هــذا الدليــل إلــى تعريــف المســاهمين، ولا ســيما المتداوليــن، بكيفيــة 

الاستفادة من الخدمات التي توفرها "إيداع".

ملاحظة
إن حضــور المســاهم للجمعيــة العامــة والتصويــت علــى بنودهــا باســتخدام بطاقــة 
خــلال  مــن  للمســاهم  ســابق  إلكترونــي  تصويــت  أي  إلغــاء  يســتدعي  التصويــت 

نظام تداولاتي.

مقدمة
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تعــد تداولاتــي منظومــة متكاملــة تشــمل عــدداً مــن الخدمــات المقدمــة مــن قبــل شــركة 
مركز إيداع الأوراق المالية (إيداع) بالتعاون مع أعضاء الحفظ.

تضــم تداولاتــي مجموعــة مــن الخدمــات الماليــة التــي تهــدف لتلبيــة الاحتياجــات المختلــفة 
للمســتثمرين والشــركات المســاهمة. وتوفــر تداولاتــي قيمــة مضافــة لجميــع المشــاركين 
الماليــة  الســوق  وتقــدم  نمــو  تعزيــز  فــي  تســهم  أنهــا  كمــا  الاســتثمارية،  العمليــة  فــي 
الموقــع  زيــارة  يرجــى  تداولاتــي  منظومــة  حــول  المعلومــات  مــن  للمزيــد  الســعودية. 

www.edaa.com.sa :الإلكتروني

عن تداولاتي
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ملاحظة
يمكــن إعــادة اســتخدام رمــز التأكيــد اليومــي للدخــول إلــى حســاب تداولاتــي خــلال 

فترة 24 ساعة.

يمكنــك تســجيل الدخــول إلــى منظومــة تداولاتــي عبــر إدخــال "اســم المســتخدم" و "كلمــة 
المرور" الخاصة بك.

أدخــل "رمــز التأكيــد اليومــي" الــذي ســيتم إرســاله إليــك عبــر البريــد الإلكترونــي والرســائل 
النصية القصيرة، ثم اضغط على أيقونة "تسجيل الدخول"

تسجيل الدخول إلى منظومة تداولاتي

5الدليل الإرشادي لخدمة التصويت الإلكتروني



لبــدء التصويــت علــى بنــود الجمعيــة العامــة للشــركة المســاهمة، الرجــاء اختيــار "التصويــت 
الإلكتــروني" مــن القائمــة الرئيســية ومــن ثــم اختيــار "التصويــت الإلكتــروني" مــن القائــمة 

المنسدلة. 

ســتقوم المنصــة بعــرض الجمعيــات العامــة القادمــة التــي تمتلــك حــق التصويــت علــى 
بنودهــا. وســتوفر هــذه القائمــة المعلومــات الرئيســية المتعلقــة بــكل جمعيــة عامــة. ومــن 

أجل التصويت، اضغط على خيار "تسجيل وتصويت". 

اختيار الجمعية العامة
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"تفضــل  أيقونــة  علــى  اضغــط  التصويــت،  ولبــدء  العامــة.  الجمعيــة  بنــود  ســتظهر 
بالتصويت الآن".

اختيار الجمعية العامة
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بعــد الضغــط علــى أيقونــة "تفضــل بالتصويــت الآن"، يمكنــك اســتعراض بنــود الجمعيــة 
العامة بالتفصيل والتصويت عليها وفقاً لآلية التصويت المتبعة لكل بند. 

التــي  الأســهم  عــدد  علــى  بنــاءً  التصويــت  ســيتم منحــك حقــوق  تصويــت تراكمــي: 
تمتلكهــا. ويحــق لــكل مســاهم التصويــت لمرشــح واحــد أو تقســيم حقــوق التصويــت 

بين من يختارهم من المرشحين من دون تكرار هذه الأصوات. 

آلية التصويت على بنود الجمعية العامة

تصويت عادي: يمكنك التصويت على بند بالموافقة أو الرفض أو الامتناع. 01

02

8الدليل الإرشادي لخدمة التصويت الإلكتروني



تصويــت انتخــاب: يمكنــك التصويــت علــى عــدد المرشــحين بحســب عــدد الأســهم 
التي تمتلكها دون النظر إلى توزيع الأسهم على المرشحين. 

اضغط على أيقونة "تصويت" أسفل الصفحة لحفظ نتائج التصويت. 

آلية التصويت على بنود الجمعية العامة

03
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يمكنــك تعديــل التصويــت الســابق خــلال فتــرة التصويــت الإلكترونــي مــن خــلال تســجيل 
بنودهــا  علــى  التصويــت  تعديــل  المــراد  العامــة  الجمعيــة  واختيــار  تداولاتــي  إلــى  الدخــول 

بالضغط على خيار "تسجيل وتصويت".

عنــد تســجيل الدخــول إلــى تداولاتــي، يمكنــك اســتعراض بنــود الجمعيــة العامــة المختــارة. 
التــي  التصويــت"  "تحديــث  أيقونــة  علــى  الضغــط  يرجــى  التصويــت،  تعديــل  أجــل  ومــن 

تمكنك من الدخول إلى بنود الجمعية العامة وإجراء التعديلات المطلوبة. 

طريقة تعديل التصويت
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لإجــراء البحــث عــن المعلومــات المطلوبــة، يمكنــك تحديــد خيــار "الشــركة المســاهمة" أو 
خيــار "تاريــخ الجمعيــة" العامــة ومــن ثــم الضغــط علــى أيقونــة "بحــث". ســيقوم النظــام 
باســتعراض النتائــج، ويمكنــك عندهــا الاطــلاع علــى نتائــج الجمعيــات العامــة الســابقة عــبر 

الضغط على "عرض ملخص الجمعية العامة" للجمعية المحددة. 

لاســتعراض نتائــج الجمعيــات الســابقة، يمكنــك تســجيل الدخــول إلــى منظومــة تــداولاتي 
أيقونــة  علــى  الضغــط  وثــم  الرئيســية  القائمــة  مــن  الإلكتــروني"  "التصويــت  واختيــار 

"الجمعيات السابقة" للوصول إلى محرك البحث. 

ملاحظة
.PDF يمكنك استعراض ملخص نتائج التصويت في الجمعية العامة بصيغة

استعراض نتائج الجمعيات السابقة
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علــى  الضغــط  ثــم  الرئيســية  القائمــة  مــن  الإلكتــروني"  "التصويــت  اختيــار  يمكنــك 
"استعراض تاريخ التصويت" من أجل الاطلاع على سجل عمليات التصويت السابقة.

استعراض التصويت السابق
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Introduction 

This guide explains electronic voting via the Tadawulaty system, which 

utilizes online systems to facilitate the provision of services by the 

Securities Depository Company (Edaa) to shareholders of joint-stock 

companies within the Saudi capital market. The goal of this guide is to 

educate users, particularly dealers, on how to take advantage of the 

services offered by Edaa. 
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Note 

If a shareholder attends the General Assembly 

and casts their vote using a voting card, any 

previously submitted electronic votes through the Tadawulaty 

system will be canceled. 
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About Tadawulaty  

Tadawulaty is an integrated system for several services provided by the 

Securities Depository Center Company (Edaa) in cooperation with its 

custody members. 

Tadawulaty is a collection of financial services designed to cater to the 

diverse requirements of investors and joint stock companies. It offers 

significant benefits to all participants in the investment process and 

contributes to the growth and development of the Saudi financial market. 

For further details on the Tadawulaty system, please visit: 

www.edaa.com.sa. 
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Login to Tadawulaty 

 Login to Tadawulaty by entering your username and password. 

 

 Insert the ‘one-day password’ which will be sent via email and SMS, then 

login. 

 

Note 

The one-day password can be reused to access your Tadawulaty 

account within 24 hours. 
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Choosing The General Meeting  

 To start voting on the agenda of the general assembly for a joint-stock 

company,  click on ‘E- Voting’ from the main menu, and then select ‘E-voting’ 

from the drop-down list.  

 

 The platform will present a list of upcoming general meetings where you hold 

voting rights. The list will display key details about each meeting. To cast 

your vote, click on the ‘Attend and Vote’ option. 
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Choosing The General Meeting  

 The general meetings agenda will appear. To start voting, click on the ‘Vote 

Now’ option. 
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Process to vote on the agenda for 

a General Meeting 

 After clicking on the ‘Vote Now’ option, you will be able to review the agenda 

of the general meeting in detail and vote on it according to the voting 

mechanism used for each agenda. 

01 Normal vote: You can vote on an agenda by approving, rejecting, or 

abstaining. 

 

02 Accumulated vote:  You will be granted voting rights based on the 

number of shares you own. This allows each investor to cast their vote 

for one candidate or divide their votes among multiple candidates 

without duplicating any votes. 
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Process to vote on the agenda for 

a General Meeting 

03 Election vote: The shareholder votes on the number of candidates 

according to the amount of owned shares, regardless of how the shares 

are distributed among the candidates. 

 

 Click on the ‘vote’ option at the end of the page to save your voting results.  
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0 

Voting amendment 

 You can modify your votes during the electronic voting period by logging into 

the Tadawulaty system and selecting the general meeting you wish to 

amend your vote for. You can do so by clicking on the ‘Attend and Vote’ 

option. 

 

 When you log into the Tadawulaty system, you will be able to view the 

agenda of the general meeting they selected. To modify your vote, you can 

click on the ‘Update Vote’ option which will allow you to enter the general 

meeting's agenda and make the necessary amendments. 
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AGM results history 

 To review the results of previous general meetings, you can enter the 

Tadawulaty system and select ‘E – voting’ from the main menu, then click 

on the "AGM history" option to access the search engine. 

 

To search for information, you can either choose the 'Joint stock company' 

or 'Date of the general meeting' option, and then click on the 'Search' 

button. The system will display the results, and you can review the details 

of previous general meetings by selecting 'View the summary of the general 

meeting' for the chosen AGM. 

 

Note 

You can display the voting results of the general meeting in PDF.  
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View Voting History 

 You can select ‘E-voting’ from the main menu, then click on ‘View Voting 

History’ to be able to view the history of previous voting. 
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